
Svenneby Bottna fiber – Årsstämma 2021 

Styrelsens proposition angående styrelsearvode 

 

Det är viktigt att arbetet inom Svenneby Bottna Fiberförening blir stabilt och kontinuerligt för att inte 

tappa erfarenhet över sikt. Samtidigt blir det svårare och svårare att hitta personer som vill arbeta 

med föreningsarbete i en styrelse. Vi vill finna en rimlig nivå på arvodet som dessutom är knutet till 

konsumentprisindex. Vårt förslag är att föreningen fördelar ett prisbasbelopp inom styrelsen som 

ersättning för det arbete som läggs ner.  

 

Kostnaden för föreningen är respektive års prisbasbelopp plus arbetsgivaravgift och sociala avgifter 

 

Ett prisbasbelopp är 2021 47600:- 

 

Styrelsen föreslår stämman: 

Att styrelsearvode för Svenneby Bottna Fiber ekonomisk förening sätts till ett prisbasbelopp. 

Att styrelsen fördelar styrelsearvodet inom sig 

 


